
GRADSKA KNJIŽNICA SAMOBOR  

UPRAVNO VIJEĆE  

U Samoboru 2. studenoga 2022. 

  

  

ZAPISNIK 

  

s 10. sjednice Upravnog vijeća Gradske knjižnice Samobor održane 2. studenoga 2022. godine 

u 9:45 putem Zoom aplikacije.  

  

Prisutni:  

 Blaženka Mavrić Vadlja, predsjednica UV-a  GKS-a 

 Kristina Noršić, član UV-a  GKS-a  

 Sanja Petrić, član UV-a  GKS-a 

 Maja Klisurić, član UV-a  GKS-a 

  

Ostali prisutni: Mirjana Dimnjaković, ravnateljica GKS-a  

Odsutni:  Hana Kovačić, član UV-a  GKS-a 

 

  

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika s 9. sjednice UV GKS 

2. Usvajanje  Prijedloga  proračuna GKS za 2023. s projekcijom za 2024. i 2025. 

3. Realizacija poslovanja na 30.9.2022. 

4. Informacija o predanim prijavnicama MK RH i ZZ 

5. Izvještaj o programima do kraja godine 

6. Djelatnica- problemi i način rješavanja 

7. Razno 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.  

  

Ad.1)  

Upravno vijeće Gradske knjižnice Samobor jednoglasno je usvojilo zapisnik sa 9. sjednice 

Upravnog vijeća GKS-a. 

 

 

Ad.2)  

Prijedlog proračuna GKS za 2023. s projekcijom za 2024. i 2025. rađen je sukladno novom 

Zakonu o proračunu (NN br. 144/21) i sastoji se od šest dijelova. Za iduću godinu planirana 

su sredstva u iznosu od 494.923 EUR. Sukladno planiranim sredstvima vrijednost koeficijenta 



za plaće iznosi 500 EUR. Kod ostalih materijalnih prava: dar u naravi (uskrsnica) 600 kn, 

regres i božićnica 3500 kn, dar za djecu 1000 kn, topli obrok 6000 kn godišnje tj. 500 kn 

mjesečno. Planirano je povećanje cijene energenata pet puta te je planirano povećanje 

sredstava za nabavu knjižne i neknjižne građe s obzirom na povećanje cijena. 

 

Ad.3)  

Poslovanje knjižnice je pozitivno te na svim pozicijama još imamo dovoljno sredstava do 

kraja godine.   

 

Ad.4)  

Predane su prijavnice Ministarstvu kulture i Zagrebačkoj županiji u skladu s rokovima. 

Prijavljeni programi: Dani kratkopričaša, Natječaj Joža Prudeus za najbolju pjesmu, Nabava 

knjižne i neknjižne građe, Festival pripovijedanja, nabava računalne opreme i tiskanje 

zbornika nagrađenih priča s proteklih deset Natječaja za kratku priču.  

Ad.5)  

Navedeni su programi koji će se održati u studenome i prosincu na oba odjela GKS-a. 

Ad.6)  

Ravnateljica je iznijela informacije o problemima u organizaciji kvalitetnog rada zbog čestih 

bolovanja jedne djelatnice koja u razgovoru napominje da bi rado išla u mirovinu.  

Ad.7)  

Pod točkom razno djelatnice Odjela za djecu i mlade izrazile su potrebu za nabavom 

informatičke opreme i dodatne opreme za redovni rad (kutije, iveral ploče, jastuci, tepih). 

 

 

Zapisničar:                                                                                  Predsjednica  UV-a GKS-a: 

Maja Klisurić                                                                          Blaženka Mavrić Vadlja    

                                                                                                        
                                                    

 


